
 
      

ČLEN 
pokračování 

 
 

Neurčitý člen a, an používáme pouze s jednotným číslem.  

 

Určitý člen the se pojí s jednotným i množným číslem.  

 

Určitý člen se nepoužívá: 

 

1. mluvíme-li o dané věci všeobecně 

2. s vlastními jmény 

3. s přivlastňovacími a ukazovacími zájmeny/tvary 

4. s názvy měst a států (kromě výjimek jako např. (the Czech Republic, the USA, the 

Netherlands) 

 

 

 

      

 
 

1. I like dogs.      Mám rád psy.  

2. I am Thomas.     Jsem Thomas./Jmenuji se Thomas.  

3. He is my friend.     On je můj přítel.  

4. She is from London in England.   Ona je z Londýna v Anglii.   

 

    

 

   ALE  

 

 

1. The dog is nice.     Ten pes je hezký.  

2.   -     -   

3. He is the friend from school.   On je ten přítel ze školy.  

4. She is from Č. Budějovice in   Ona je z Č. Budějovic z České republiky. 

the Czech Republic.  

  

Např. 


